
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 3/2024 

Datum konání:   22. 5. 2024, Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV  

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ, Hobby minimum 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. OM, MČR 

8. Galavečer 

9. Bod Sazebníku ČJF, dokumenty, řády, pravidla, vzdělávání, jednání VV a Rady 

10.  Dotaz předsedy Komise pořadatelů 

11.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 vznik nových subjektů - Pink Dressage Team (Markéta Hakenová, Zadní 

Kopanina), Meddi Equestrian Team (Radim Hovjacký, Újezd u Boskovic) a DCD 

Býchory (Jiří Ziegler, Býchory) 

 zrušení závodů JS Opatrný Hořovice v termínech 13. – 14. 4., 20. – 21. 4., 31. 5. 

– 2. 6. z důvodu rekonstrukce opracoviště 

 druhý přestup osob mezi subjekty pro Kateřinu Hollerovou (B3302), Dominika 

Masára (J0MSI) a Vanesu Žádnou (J11GC) 

 přestup subjektu Šárka Němečková z Karlovarské do Středočeské oblasti 

 nový termín ZZVJ Poděbrady v termínu 26. 6. 2024 

 rozšíření ZZVJ Mělník v termínu 12. 6. o ZZVJ – E 

 zrušení ZZVJ Mělník 17. 4. 2024 z důvodu nízkého počtu přihlášených 

 



 

2. Vzdělávání 

OV dále zadal do JISu školení pro nové zpracovatele výsledků v programu Hubertus. Termín 

12. 3. 2024 musel být z osobních důvodů školitele D. Bendáka zrušen a přesunut na nový 

termín 9. 4. 2024. Akce se účastnilo 21 osob. 

 

OV dále jednal o refreshingu Instruktorů (cvičitelů). OV plánuje tento refreshing v termínu 

PonyCampu v Hořovicích pod vedením Mgr. K. Vašákové, MBA v termínu 4. – 9. 8. 2024. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

3. ZZVJ – termíny 2024, schválené OV: 

 3. 6. Stará Boleslav – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Nosková, J. Holíková, 

náhr. Ing. P. Bůžková 

 11. 6. Heroutice – hl. komisař J. Nosková, komisaři Mgr. K. Vašáková, MBA. Ing. 

M. Veselý, náhr. Mgr. J. Perníčková 

 12. 6. Mělník – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, J. Nosková, náhr. 

Komisař M. Brychtová 

 26. 6. Poděbrady – hl. komisař V. Drbal, komisaři MVDr. Drbal Burešová, Ing. J. 

Gotvald, náhr. Ing. Bůžková 

 17. 7. Mělník – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, M. Brychtová, náhr. J. 

Holíková 

 

 

OV probral průběh vzorových zkoušek Hobby minimum, které proběhly v Kovárech 

v termínu 18. 4. 2024 od 15:00 hodin. Akce byla zadána do JISu ve dvou odděleních, jedno 

pro zájemce o složení této zkoušky (8 účastníků), druhá pro pořadatele, trenéry, instruktory 

a zájemce z řad veřejnosti (8 přihlášených přes JIS, účast však byla daleko větší). Cena pro 

zájemce o složení zkoušky byla 500,- Kč, pro účastníky semináře byla zdarma. 

Obecné pokyny pro pořadatele Hobby minima, které byly zaslány z centrály ČJF – celkový 

rozpočet na akci Hobby jezdecké minimum je 5000,- Kč, z toho 2000,- Kč je určeno na 

úhradu dvou komisařů, 1000,- Kč na zdravotníka. 

Z dostupných informací vyplývá, že chybí upřesnění o formě zápisného a přesnější 

specifikace, z jakých prostředků rozpočtu bude příspěvek hrazen a jak bude pohlíženo na 

cestovné. Dle aktuálních informací OV rozhodl, že zápisné požadovat nebude a bude zcela 

na volbě pořadatele. 

Minimální počet přihlášených ke zkoušce – 10 osob. Komisaře jmenuje oblast. Hobby 

licence je zdarma. 

 

OV dále projednal žádost M. Hlavsové (B1683) o zařazení mezi komisaře zkoušek Hobby 

minimum a v případě volné kapacity na daném typu zkoušek této žádosti vyhoví – dle 

platné legislativy. 

 



HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV ze Zápisu VV ČJF ze dne 23. 4. 2024 konstatoval schválení J. Holíkové (C0428), Ing. P. 

Bůžkové (B0630) a Mgr. J. Perníčkové (B0074) jako hlavní komisaře ZZVJ. Dále zařazení S. 

Horákové Bejšákové (A1034) jako komisaře ZZVJ.  

 

 

4. Ekonomika 

Ve výsledcích oblasti nedošlo k datu posledního exportu z účtárny k zásadním změnám. 

Byl aktualizován přehled nákladů pro všechny OM. 

Na základě zápisu z VV byla zjištěna informace, že v rámci jednání byly prezentovány 

přehledy k ekonomice, ty v dostupných přílohách chybí. 

Sekretářka oblasti je pověřena jejich vyžádáním. 

OV se usnesl, že vyžádá detailní přehled základních informací k poplatku 15,- Kč u 

ekonomické komise – výše příjmové a výdajové strany za rok 2023, stav v roce 2024, 

informaci o způsobu administrace JIS x účetnictví. 

Zasláním požadavku pověřena sekretářka. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

5. OCM 

 

Předseda oblasti a Mgr. K. Vašáková, MBA seznámili OV s kontrolou průběhu OCM zástupci 

krajského úřadu. Tato kontrola proběhla bez výhrad.  

 

OV dále jednal o žádosti JK Přeštěnice na příspěvek pro frekventanty STČ oblasti na dvou 

bězích soustředění všestrannosti v termínech 20. – 21. 2024 a 8. 5. OV rozhodl o podpoře 

2000,- Kč/jezdec STČ oblasti do 21 let věku včetně. Do data jednání OV nebyly k těmto 

akcím doložena vyúčtování. Sekretářka oblasti vznese směrem k pořadateli dotaz na jejich 

dodání. 

 

Prověřením metodiky OCM je OV pověřena Ing. P. Bůžková – zpracuje žádost, která 

bude předložena společně s návrhem metodiky pro oblast ekonomické komisi. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

6. SJL 

OV znovu jednal o podpoře spřežení SJL, kdy se na minulém jednání shodl na přidělení 

částky 50 000,- Kč jako podporu disciplíny. Za podporu účastníků odpovídá garant 

disciplíny, J. Ziegler. Sekretářka jménem OV požádá garanta o předložení návrhu na 

využití přidělené částky, a po jeho schválení OV bude dořešena realizace a 

administrace. 



 

Sekretářka oblasti osloví J. Zieglera (garant disciplíny spřežení) a V. Bělinovou (garant 

disciplíny drezura) s prosbou o sestavení aktuálních žebříčků SJL v daných disciplínách. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

7. OM, MČR 

 

OV jednal o složení sborů na jednotlivá OM a vedoucích ekip na MČR a navrhl: 

 OM drezura sbor, navržený pořadatelem ve složení – hl. rozhodčí K. Hlavová, 

sbor rozhodčích K. Havlíčková, L. Sirotková, R. Seidlová, L. Marešová, R. 

Habásková, E. Špuláková a doplní ještě 1 – 2 rozhodčí 

 OM pony skoky – hl. rozhodčí I. Matoušková, sbor rozhodčích Ing. C. Neumann, 

pořadatel doplní zbytek sboru dle vlastního uvážení, stavitel P. Mašek, 

zpracovatel výsledků J. Matuška 

 OM skoky – hl. rozhodčí I. Hůlková, sbor MVDr. Drbal Burešová, J. Holíková, I. 

Matoušková, S. Horáková Bejšáková Z. Drahoňovská, TD V. Drbal, hlasatel M. 

Hyka 

MČR: 

 pony + skoky děti – vedoucí ekipy Mgr. K. Vašáková, MBA 

 skoky senioři + U25 – A. Halíková 

 drezura + paradrezura – Mgr. H. Vášáryová 

 všestrannost – J. Abík 

 spřežení – J. Ziegler 

Se všemi vedoucími ekip bude uzavřeno DPP na danou akci nebo faktura (preferováno), 

odměnu stanovuje OV ve výši 2500,- Kč/den a CP. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8. Galavečer 

 

Předseda oblasti seznámil OV s plánovaným termínem pro rok 2025, a to 22. 2. Potvrdil také 

moderátora galavečera V. Kroupu. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

9. Jednání VV, Rady  

OV prošel oba zápisy, ty doplnil o další informace předseda oblasti. 

- Připomínky a náměty k tématu vzdělávání do konce září 2024 p. 

Mentlíkové 

- Téma schválených školitelů stále trvá – neodpovídá potřebám oblasti 



- Aktivity a pracovní náplně sekretářů oblasti – nedodány – sekretářka 

vyžádá 

 

OV znovu konstatuje nesrovnalost v Sazebníku ČJF, týkající se přestupu osoby v termínu 

ledna a února, kdy při přestupu s úhradou členství je přestup osoby zdarma, v případě 

pouze přestupu osoby je tento krok zpoplatněn částkou 500,- Kč. OV se domnívá, že by 

tento krok měl být sladěn – tzn. přestup v tomto období zdarma, nebo zpoplatněn. OV 

preferuje přestup osoby v lednu a únoru daného roku bez poplatku.  Sekretářka oblasti 

zaslala tento bod k jednání VV ČJF a předseda oblasti jej zároveň přednese na dalším 

jednání Rady ČJF.    

OV pověřil M. Blažka k přezkumu stávajících dokumentů, pravidel a řádů. Nadále také 

pokračuje v práci při přípravě Stanov ČJF ve spolupráci s M. Halíkem, jmenovaným jako 

druhým členem pracovní skupiny na úpravu Stanov ČJF, jmenovaným za naši oblast. OV 

dále jmenuje M. Blažka jako osobu, pověřenou agendou jednání s prezidentem ČJF, R. 

Roučem a členem VV ČJF, M. Holubem. Podněty ke stanovám za oblast budou 

zaktualizovány, M.Blažek předloží poslední verzi členům OV k případnému doplnění. 

OV pověřil Mgr. K. Vašákovou, MBA revizí dokumentu vzdělávání, nadále pokračovat ve 

spolupráci s komisí vzdělávání.  

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

10.  OV jednal o zasláním odpovědi na email, zaslaným dne 22. 5. 2024 komisí pořadatelů. 

 Odpověď komisi pořadatelů schválena OV na místě (vyjádření k příjmům oblastí a poplatku 

za start a navazujícím aktivitám) – odesláním pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

11.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


